
 

Zápis č. 1/2025 
z hybridního jednání VÝKONNÉHO VÝBORU ČSS, z.s.  

dne 28. 1. 2025 
 
 

PŘÍTOMNI 
Adam Cipro, Martin Podhráský, Jan Fidler, Jan Videcký, Petr Luštický, Roman Blažíček, Petr 
Černoch (online), Jaroslav Frýda, Vlastimil Zrůst, Pavel Šlechta, Petr Hrbek, Jaromír Zetek 
(online), Petr Tarant, Jiří Materna, Roman Gronský, Antonín Vaštík, Milan Suntych, Petr 
Hrdlička, Břetislav Putna 
S hlasem poradním: Jiří Koukal, Sára Baumgartnerová 
 
OMLUVENI 
Jaroslav Havel, Jiří Streit, Zdeněk Franta, Petr Voldán 
 
PROGRAM 
 

1) Zahájení, schválení programu a hostů 
2) Spolupráce s RSC OLYMP CS MV  
3) Schválení návrhu nových Stanov ČSS 
4) Čerpání rozpočtu a dotací 2024 
5) Schválení rozpočtu na rok 2025 
6) Schválení vnitřních předpisů 
7) Informace ze sekretariátu ČSS 
8) Informace z komisí VV 
9) Různé 

 

Jednání Výkonného výboru ČSS, z.s. (dále jen VV) bylo zahájeno v 10:05 za přítomnosti 19  
členů VV, VV je usnášeníschopný.  
 
 
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU A HOSTŮ 
 

● Hlasování o schválení programu. 
Hlasování: Pro: 18 , proti: 0 , zdrželi se: 1 

● Hlasování o schválení Evy Lébrové jako hosta k bodu 4. 
Hlasování: Pro: 18, proti: 0 , zdrželi se: 1 
 

2. SPOLUPRÁCE S RSC OLYMP CS MV 
 

● Z důvodu omluvené nepřítomnosti pana Volfa, ředitele resortního sportovního centra 
OLYMP CS MV, byl bod odložen na budoucí jednání. 

 



 

3. SCHVÁLENÍ NÁVRHU NOVÝCH STANOV 
 

● Proběhla rozsáhlá diskuze ohledně předloženého návrhu Nových Stanov. Nejvíce 
diskutovanými body byly členské subjekty, přítomnost zástupců RSC na jednání 
Prezidia a hlasem poradním a očekávaná účast na sjezdech. 

● Hlasování o schválení změny bodu likvidace SSK - změna hlasovacích variant. 
Hlasování: Pro: 16 , proti: 1 , zdrželi se: 2 

● Hlasování o schválení změny bodu likvidace KS - změna hlasovacích variant. 
Hlasování: Pro: 15 , proti: 1 , zdrželi se: 3 

● Hlasování o schválení změny bodu hlasovací klíč, odstranění varianty c). 
Hlasování: Pro: 16 , proti: 2 , zdrželi se: 0 

● Hlasování o schválení změny - přidání předsedy rady do prezidia - varianta 
hlasování. 
Hlasování: Pro: 11 , proti: 5 , zdrželi se: 3 
 

V 11:57 byla vyhlášena pauza, v 12:09 bylo jednání opět zahájeno ve stejném počtu  
19 členů. 
 

● Hlasování o schválení změny -odstranění variant hlasování - pouze tajná volba. 
Hlasování: Pro: 14 , proti: 0 , zdrželi se: 5 

● Hlasování o celkovém schválení návrhu stanov. 
Hlasování: Pro: 17 , proti: 0 , zdrželi se: 2 
 

 
4. ČERPÁNÍ ROZPOČTU A DOTACÍ 2024 
 

● Pan Cipro sdělil informace o trvajících problémech s účetní firmou 22hlav. Situace 
má konečné řešení, spolupráce bude ukončena ke konci února, ale potřebujeme od 
nich zpracovat vyúčtování dotace NSA a podat daňové přiznání k dani z příjmu 
právnických osob za rok 2024.  

● Finanční manažerka ČSS, paní Eva Lébrová, přednesla konkrétní příklady problémů 
s účetní firmou, především se jedná o nezaúčtované nebo duplicitní náklady, předání 
agendy nové účetní, chyby v mzdové agendě a opakované a chybné upravování již 
zaúčtovaných a zkontrolovaných dokladů. 

● Termín pro podání vyúčtování dotací NSA je 15. února. Podle hrubých reportů, které 
vznikají postupnou revizí nákladů a kontrolou práce účetní firmy, byly dotace v roce 
2024 vyčerpané. 

● Účtování roku 2025 je kvůli vyúčtování dotací omezeno na provozní minimum. 
 

5. SCHVÁLENÍ ROZPOČTU NA ROK 2025 
● Pan Cipro okomentoval způsob sestavení rozpočtu, rozdělení nákladů mezi střediska 

(Reprezentace, Talent, Organizace a Střelnice Brno – Soběšice) a provázanost s 
dotacemi. 

● Návrh rozpočtu ČSS pro rok 2025 počítá s vyrovnaným výsledkem hospodaření, 
výnosy i náklady jsou ve výši 63 mil. Kč. 



 

● Dále pan Cipro shrnul zdroje příjmů a jejich výši, kdy bylo počítáno s minimální výší 
dotace od Národní sportovní agentury a odhadem pro dotace na provoz brněnské 
střelnice od Magistrátu města Brna. Ve chvíli, kdy bude ČSS znát finální výši obou 
dotací bude rozpočet přepracován a znovu navržen ke schválení VV. 

● Byly popsána struktura nákladů v jednotlivých střediskách, včetně rozdílu oproti roku 
2024. 

○ Nově byl stanoven spravedlivý klíč pro rozdělení financí reprezentace mezi 
jednotlivé disciplíny. Parametry jsou: počet reprezentantů, počet vrcholných 
závodů, materiálně finanční náročnost disciplíny a finanční náročnost 
výjezdů. 

○ Pro brokové RSCM byl nově definovaný pojem “talent” pro určení počtu 
talentů v jednotlivých RSCM. “Talent” byl definován jako každý střelec (do 18 
let), který v předchozím roce závodil nebo alespoň pravidelně trénoval. Na 
nově příchozíbyla vyčleněna paušální částka 40 000 Kč na obě disciplíny ve 
středisku. 

○ Vzhledem ke srovnání brokových kritérií pro podporované střelce a 
zohlednění různých cen za terč v jednotlivých brokových RSCM byl navýšen 
rozpočet na brokové terče. 

○ V rámci organizace je plánováno výrazné snížení nákladů na účetní služby 
díky ukončení spolupráce s účetní firmou 22hlav, a to o 1 mil. Kč. 

○ V roce 2025 je předpoklad úspory na organizaci závodů Českého střeleckého 
svazu. Zároveň ale je v plánu významné navýšení odměn rozhodčím a 
pomocného personálu. Dále je v plánu navýšení rozpočtu na odměny na 
závodech ČSS o 450 tis. Kč. 

● Návrh rozpočtu obsahuje rezervy v celkové výši 865 tis. Kč, které jsou plánované z 
vlastních prostředků, aby nevyčerpání rezerv znamenalo úsporu financí pro ČSS. 

● Hlasování o celkovém schválení rozpočtu 
Hlasování: Pro: 19, proti: 0, zdrželi se: 0 

 
6. SCHVÁLENÍ VNITŘNÍCH PŘEDPISŮ 

● Výkonnému výboru byly předem zaslány návrhy na aktualizaci těchto směrnic, které 
zpracovala slečna Baumgartnerová: 

○ Organizační řád 
○ Postup při registraci ČSS, z.s. - SSK, evidenci členů a přestupy 
○ Výplata cestovních a dalších náhrad 

 Hlasování o přijetí aktualizovaných směrnic včetně příloh. 
Hlasování: Pro: 19, proti: 0, zdrželi se: 0 

 
7. INFORMACE ZE SEKRETARIÁTU 
 
Obměna průkazů a Výběrčí archy 2025 

● Slečna Baumgartnerová informovala o průběžném stavu obměny členských průkazů,  
obměněno je momentálně 44%. Dále zmínila, že na MČR ze vzduchových zbraní již 
nebude moct střílet nikdo bez obměněného průkazu, jelikož by při prezenci nemohl 
prokázat zaplacený členský příspěvek svazu. 



 

● Byl znovu vysvětlen princip nových průkazů, kdy QR kód ze zadní strany průkazu 
odkazuje na profil střelce. Do budoucna bude na profilu ke stažení i potvrzení o 
zaplacení členského příspěvku pro příslušný rok v pdf pro potřeby uplatnění slevy při 
přepisu zbraně u Policie ČR.  

● Slečna Baumgartnerová doplnila informace ohledně přístupu k dlužníkům členských 
příspěvků, které můžeme nyní lépe monitorovat a upomínkovat díky novým funkcím 
v neveřejné části webu s členskou evidencí. 

● Dále informovala o stavu Výběrčích archů pro rok 2025, které byly letos prvně 
zasílány elektronicky na kontaktní e-mailovou adresu klubu, na což byly kluby 
upozorněny již v září.   
 
Kontrola zbraní 

● Slečna Baumgartnerová sdělila informace z průběhu policejní kontroly, která 
proběhla na brokové střelnici Brno Soběšice. Vše bylo v pořádku. 

● Do 30. ledna 2025 proběhne fyzická kontrola všech zbraní kategorie B a C. 
Vzduchové zbraně kategorie D budou kontrolovány v průběhu jara.  

● Kontrola je již v procesu, zkontrolovány jsou zbraně v Brně, v Praze zatím jen pušky, 
již je znám termín pro kontrolu zbraní v Manušicích a pro pistole v Praze. V lednu 
dále proběhnou kontroly v Ostravě a Plzni. Kontroly provádí členové Revizní komise.  

● Slečna Baumgartnerová podala žádost o přístup do centrálního registru zbraní pro 
sebe a nového prezidenta pana Cipra 1. prosince, ale přístup zatím nebyl udělen. 
Dále zmínila, že nemůžeme dělat finální závěry z kontroly, protože je nezbytné 
porovnat naše záznamy se záznamy Policie.  

 
Anketa sportovec ČSS 

● Pan Podhráský informoval o přípravách slavnostního večera k vyhodnocení ankety 
Střelec roku, který proběhne 24. února v klubu The Pitchers na pražské Náplavce. 
Slavnostní večer bude uvádět Michal Dusík. 

 
8. INFORMACE Z KOMISÍ VV 
 
KŘR 

● Komise řízení reprezentace se sešla v 19. 12. 2024 a 10. 1. 2025 hlavně k rozdělení 
rozpočtu reprezentace, kde byly probírány parametry a předběžné rozpočty pro 
každou disciplínu. 

● Dále je aktuálně v řešení obsazení pozice státního trenéra disciplíny trap. Na výběr 
dohlíží Prezidium. 

● Pan Šlechta vznesl dotaz ohledně programu KZR a jak to bude s disciplínou 
RP 2x30. Pan Podhráský odpověděl, že aktuálně probíhá debata v rámci ISSF a 
bude rozeslána anketa mezi světové sportovce ohledně zrušení RP 2x30 a 
nahrazení disciplínou SP 30+30 i v mužské kategorii na OH 2028. Výsledek by měl 
být znám do konce března. 

 
 



 

SMK 
● Pan Putna informoval o plánování termínů ČPM: 
● 1. kolo ČPM 3. - 4. května - České Budějovice - Borek + Ostrava. 
● 2. kolo ČPM 31. května - 1. června - Manušice + Ostrava. 
● 3. kolo ČPM 5. - 6. července - Karlovy Vary-Březová + Ostrava 
● 4. kolo ČPM 16. - 17. srpna - společné kolo Plzeň  
● Všude kromě karlových Varů jsou elektronické terče na 10m, v ostravě i na 50m.  
● finanční podpora pro pořadatele je 10 000 Kč za soutěžní den. 
● Proběhla diskuze o vyhlašování výsledků po každém kole ČPM, ale závěrem bylo, že 

vyhlašováním po každém kole nemá smysl, střelci odjíždí průběžně, ne všichni navíc 
střílí malorážné disciplíny.  

 
KBS 

● Je naplánovaná porada brokových trenérů na začátek února, teprve začíná sezóna.  
● Komise bude připravovat směrnici pro KZR, počet kol bude podle domluvy na poradě 

brokových trenérů.  
 
Odešel Petr Hrdlička, prezidium dále jedná v počtu 18 členů, Výkonný výbor je 
usnášeníschopný.  
 
KR 

● Pan Suntych sdělil, že překlad nových pravidel je zveřejněn na webu. 
● Jedna ze změn je zkrácení času pro vzduchovou pušku v leže. 

 
Odešel Jiří Materna, Petr Hrbek a Jaroslav Frýda, prezidium dále jedná v počtu 15 členů, 
Výkonný výbor je usnášeníschopný.  
 
RK 

● Pan Koukal shrnul informace z průběhu kontroly zbraní, další kontrola proběhne v 
Plzni. 
 

Odešel Petr Tarant a Roman Blažíček, prezidium dále jedná v počtu 13 členů, Výkonný 
výbor je usnášeníschopný. 
 
9. RŮZNÉ 

● Pan Zetek se vznesl dotaz na vzdělávání trenérů, jaká je aktuální situace s licencí a 
FTVS. Slečna Baumgartnerová odpověděla, že aktuálně, po úmrtí bývalého pana 
prezidenta, pana Hermela, nemáme na FTVS garanta výuky a situaci řešíme.  
 

V 13:35 bylo jednání VV ukončeno. 
 
Zapsala Sára Baumgartnerová, tajemník ČSS, z.s. 
 
V Praze dne 25. 6. 2025  


